

沙田區議會 Sha Tin District Council
發展及房屋委員會 Development and Housing Committee

擴大會議通告 Notice of Enlarged Meeting

日期：二零零八年六月二十六日(星期四)
時間：下午二時三十分
地點：沙田區議會會議室

Date : 26 June 2008 (Thursday)
Time : 2:30 p.m.
Venue : Sha Tin District Council Conference Room

議程 Agenda

- I. 簡介“長者維修自住物業津貼計劃”
Briefing on “Building Maintenance Grant Scheme for Elderly Owners”
- II. 簡介“沙田城門河畔休憩用地暨歷史建築及酒店發展計劃”
Briefing on “Open Space cum Historic Building and Hotel Development Plan at Shing Mun River Promenade”
- III. 《馬鞍山分區計劃大綱核准圖編號 S/MOS/13》的修訂項目
Amendment to the Approved Ma On Shan Outline Zoning Plan No. S/MOS/13
- IV. 二零零八/零九年度改善環境的地區小型工程計劃建議
2008/09 District Minor Improvement Works Proposals
- V. 房屋事務工作小組撥款申請
Funds Application for Working Group on Housing Affairs
- VI. 葛珮帆博士就公共屋邨內煤氣喉管維修保養的提問
Question to be raised by Dr QUAT Elizabeth on the Repair and Maintenance of Towngas Pipes at Public Housing Estates

- VII. 李子榮先生就馬料水碼頭增設方向指示牌及洗手間的提問
Question to be raised by Mr LEE Chi-wing, Alvin on the Provision of Directional Signs and Lavatory at Ma Liu Shui Pier
- VIII. 工作小組報告
Progress Reports of Working Groups
- IX. 二零零八/零九年度鄉村工程計劃(維修工程)項目
2008/09 Rural Public Works Projects (Maintenance Works)

For English version of the papers of meeting and simultaneous interpretation service, please call 2158 5311 in advance. Simultaneous interpretation service will be arranged subject to the availability of resources.